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PROTOKÓŁ Nr XLVIII/2024 
 

czterdziestej siódmej sesji Rady Miejskiej w Jezioranach, 

odbytej w dniu 16 lutego 2024 roku  

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Jezioranach 
 

Pan Andrzej Szuwalski – Przewodniczący Rady Miejskiej w Jezioranach powitał 

wszystkich przybyłych na XLVIII sesji VIII kadencji Rady Miejskiej w Jezioranach. 

 

Następnie otworzył XLVIII sesję Rady i oświadczył, iż zgodnie z listą obecności 

aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 10 radnych, co wobec ustawowego składu Rady 

wynoszącego 14 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji 

– lista obecności radnych stanowi załącznik nr 16 do protokołu.  

 

Lista obecności Sołtysów stanowi załącznik nr 17 do protokołu.   

 

        Na sekretarza obrad powołana została Radna Teresa Parzonka. 

    

Obrady rozpoczęto o godz. 11.00 zakończono o godz. 11.45. 
 

Przewodniczący Rady: "Dzień Dobry Państwu, serdecznie Państwa witam, na kolejnym, 

jednym z ostatnich posiedzeń. Z tego, jak dobrze myślę przedostatnim. Przypuszczam, że 

spotkamy się w marcu, ale to nie wybiegajmy w przyszłość. Teraz zajmiemy się tym, co jest 

teraz, tutaj, a teraz, tutaj jest nasze kolejne posiedzenie. Witam serdecznie przedstawicieli 

organu prowadzącego, widzę, że mamy też gości na Sesji, serdecznie witam. Witam 

pracowników, którzy każdorazowo nas wspierają, pomagają nam dzielnie, aby to wszystko 

sprawnie szło. Witam Państwa Radnych, dziś w dość licznej grupie, z czego się bardzo cieszę 

i cóż przystąpmy do realizacji dzisiejszego porządku dnia, żebyśmy mogli przystąpić, więc 

stwierdzam, że z listy obecności posiadamy quorum. Mamy możliwość podejmowania 

prawomocnych decyzji i uchwał. Ostatnie sprawy organizacyjne, na sekretarza dzisiejszego 

posiedzenia chciałbym zaprosić naszą Panią Tereskę, także też nam pomoże w sprawnym 

przeprowadzeniu dzisiejszego posiedzenia. To tyle jeśli chodzi o takie sprawy organizacyjne. 

Może jeszcze zanim zaczniemy, to chciałbym serdecznie w imieniu Państwa i swoim też 

podziękować Organizatorom, Sztabowi Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy za 

organizację tej imprezy, która cieszyła się dużym powodzeniem, to bym czas, gdzie rodziny 

mogły się spotkać ze znajomymi spędzić mile czas przy kawiarence, przy grillu, wesprzeć 

finansowo Sztab Wielkiej Orkiestry. Generalnie czuję się zobowiązany tym osobom, które 

tam włożyły masę pracy, serca w organizację, żeby to fajnie wyglądało i przyczyniło się to  

w jakiś sposób, że nasze społeczeństwo mogło wesprzeć osoby najbardziej potrzebujące. Tym 

samym przejdźmy do realizacji dzisiejszego porządku. Porządek Państwo otrzymaliście   

w materiałach. Zapytam, jak na każdym posiedzeniu, czy macie jakieś propozycje zmiany 

tego porządku? Jeżeli nie mamy, to przejdźmy do realizacji dzisiejszego spotkania. Mam 

nadzieję, że wszystko będzie się toczyło w przyjaznej atmosferze, pogoda nam dopisuje, 

słoneczko wychodzi, ale umówmy się mamy jeszcze luty, więc może jeszcze coś nas spotkać, 

ale dzisiaj po Państwu widzę, że każdy w dobrym nastroju i wszystko sprawnie dzisiaj 

pójdzie. Porządek obrad Państwo znacie, uwag do porządku nie mamy, punkt 1 mamy za 

sobą. Przejdziemy do realizacji punktu 2, to jest podjęcia uchwał w różnego rodzaju 

sprawach. Jako podpunkt 1 jest to podjęcie uchwały w sprawie zmieniająca uchwałę  
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w sprawie ustalenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi 

opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług dla 

osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz szczegółowych warunków częściowego lub 

całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania, Zanim przejdziemy do tej 

pierwszej uchwały, ja tylko dodam, że odbyło się posiedzenie obu Komisji. Dość 

wyczerpująco każdy punkt został omówiony, ale zachęcam, jeżeli Państwo Radni by chcieli  

w ty punkcie zabrać głos, złożyć jakieś wnioski, uwagi, pytania do sprawozdawców, czy do 

organu prowadzącego, to serdecznie zachęcam, zapraszam. O odczytanie uchwały poproszę 

Pana Przewodniczącego." 

 

Ad. 2. Podjęcie uchwał w sprawie:  

 

1) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia szczegółowych warunków przyznawania  

i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 

specjalistycznych usług dla osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz szczegółowych 

warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich 

pobierania, 

 

Pan Jacek Ciborski – Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady: "Czy Państwo macie pytania ewentualnie? Jeżeli nie, to proszę 

przystępujemy do głosowania." 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 10 głosów "za"                 

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 1 do protokołu) 

 

podjęła uchwałę Nr XLVIII/382/24  

w sprawie zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia szczegółowych warunków 

przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze,  

z wyłączeniem specjalistycznych usług dla osób z zaburzeniami psychicznymi,  

oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat,  

jak również trybu ich pobierania,  

która stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady: "Dziękuję bardzo, uchwała została przyjęta. Podpunkt 2 podjęcie 

uchwały w spawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi i zapobiegania 

bezdomności zwierząt oraz ich wyłapywania na terenie Gminy Jeziorany na rok 2024”  

i o odczytanie tej uchwały poproszę Panią Sekretarz." 

 

2) przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi i zapobiegania bezdomności 

zwierząt oraz ich wyłapywania na terenie Gminy Jeziorany na rok 2024”, 
 

Radna Teresa Parzonka odczytała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady: "Dziękuję bardzo, czy ktoś z Państwa chciałby zabrać głos? Jeżeli nie, 

to przystępujemy do głosowania."   

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 10 głosów "za"                 

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 3 do protokołu) 
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podjęła uchwałę Nr XLVIII/383/24  

w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi i zapobiegania 

bezdomności zwierząt oraz ich wyłapywania na terenie Gminy Jeziorany na rok 2024”, 

która stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady: "Dziękuję bardzo. Uchwała została przyjęta. Właśnie przed 

chwileczką nasi pracownicy Urzędu, którzy zawsze pomagają, wspierają. Właśnie w tym 

momencie okazali się bardzo pomocni umożliwiając udział w głosowaniu jednemu z Panów 

Radnych. Dobrze, przejdziemy do podpunktu 3, propozycji uchwały zmieniającej uchwałę  

w sprawie określenia zasad gospodarki nieruchomościami i stosowania bonifikat. Pozwólcie 

Państwo, że przedstawię projekt tej uchwały." 

 

3) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zasad gospodarki nieruchomościami  

i stosowania bonifikat, 
 

Następnie Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady: "Kto z Państwa Radnych, Państwa tu obecnych chciałby zabrać głos? 

Jeżeli nie, to przystępujemy do głosowania." 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 10 głosów "za"                 

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 5 do protokołu) 

 

podjęła uchwałę Nr XLVIII/384/24  

w sprawie zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zasad gospodarki 

nieruchomościami i stosowania bonifikat, 

która stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady: "Dziękuję bardzo. Uchwała została przyjęta. Teraz następny podpunkt 

w tym punkcie  kolejny projekt uchwały, o odczytanie poproszę Pana Przewodniczącego." 

 

4) udzielenia Parafii rzymskokatolickiej p.w. św. Anny w Radostowie dotacji z budżetu 

Gminy Jeziorany na sfinansowanie modernizacji kościoła parafialnego Rzymskokatolickiej 

Parafii Świętej Anny w Radostowie w związku z otrzymaniem dofinansowania z Rządowego 

Programu Odbudowy Zabytków, 
 

Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady: "Kto z Państwa Radnych, Państwa obecnych chciałby zabrać głos? 

Jeżeli nie, to proszę przystępujemy do głosowania." 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 10 głosów "za"                 

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 7 do protokołu) 

 

podjęła uchwałę Nr XLVIII/385/24  

w sprawie udzielenia Parafii rzymskokatolickiej p.w. św. Anny w Radostowie dotacji  

z budżetu Gminy Jeziorany na sfinansowanie modernizacji kościoła parafialnego 

Rzymskokatolickiej Parafii Świętej Anny w Radostowie w związku z otrzymaniem 

dofinansowania z Rządowego Programu Odbudowy Zabytków, 

która stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
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Przewodniczący Rady: "Proszę Państwa, jedno zdanie przy tej uchwale. Ja się bardzo cieszę, 

że udało się pozyskać, że zabytki w naszej Gminie będą miały możliwości nabrania 

pełniejszego blasku, jak do tej pry. Duże podziękowania dla Pani Skarbnik. Dużą inicjatywą 

Pan Burmistrz się też wykazał. Taka mała niespodzianka, proponuję 2 minuty przerwy. 

Muszą z Panią Anią przekonsultować jedną rzecz, 2 minuty przerwy." 

 

Po przerwie. 

 

Przewodniczący Rady: "Dziękuję Państwu za wyrozumiałość. Wznawiamy obrady, przed 

nami kolejny podpunkt w punkcie 2 zmiany w budżecie jest to tak zwana uchwała 

porządkująca i o odczytanie poproszę Panią Sekretarz." 

 

5) zmian w budżecie gminy na 2024 rok,  
 

Radna Teresa Parzonka odczytała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady: "Dziękuję. Czy ktoś z Państwa chciałby zabrać głos? Jeżeli nie, to 

przystępujemy do głosowania."  

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie -  10 głosów "za"                  

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 9 do protokołu) 

 

podjęła uchwałę Nr XLVIII/386/24  

w sprawie zmian w budżecie gminy na 2024 rok, 

 która stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady: "Dziękuję bardzo, uchwała została przyjęta. Kolejna propozycja 

uchwały." 

 

6) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Jeziorany na lata 2024 - 2036, 
 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady: "Czy ktoś z Państwa chciałby zabrać głos? Jeżeli nie, to przystąpmy 

do głosowania."  

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 10 głosów "za"                 

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 11 do protokołu) 

 

  podjęła uchwałę Nr XLVIII/387/24 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej  

Gminy Jeziorany na lata 2024 - 2036, 

która stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady: "Dziękuję bardzo, uchwała została przyjęta. Kolejna propozycja 

uchwały." 

 

7) zmian w budżecie gminy na 2024 rok,  
 

Następnie Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 
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Przewodniczący Rady: "Czy ktoś z Państwa chciałby zabrać głos? Jeżeli nie, to przystąpmy 

do głosowania." 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 10 głosów "za"                  

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 13 do protokołu) 

 

podjęła uchwałę Nr XLVIII/388/24  

w sprawie zmian w budżecie gminy na 2024 rok, 

 która stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady: "Dziękuję bardzo, uchwała została przyjęta. Tym samym 

wyczerpaliśmy ten punkt i przechodzimy do następnego, czyli sprawozdanie Burmistrza  

z działalności między sesjami i Pani Sekretarz nam to przedstawi." 

 

Ad. 3. Sprawozdanie Burmistrza z działalności między sesjami. 

 

Pani Danuta Zawolska – Sekretarz Gminy: "Sprzedano: lokal mieszkalny w budynku 

mieszkalnym położonym przy ul. Konopnickiej  wraz z udziałem 73/1000 w działce nr 263/6 

w obrębie miasta Jeziorany, osobie fizycznej za kwotę 28 485 zł w trybie bezprzetargowym. 

2. Wykonane zadania gospodarcze: zdemontowano ozdoby bożonarodzeniowe, odśnieżono 

dach  budynku Szkoły Podstawowej w Jezioranach, odśnieżono aleje parkowe za Przychodnią 

w Jezioranach, wycięto 8 sztuk drzew przy ul. Kolejowej w Jezioranach, udrożniono rurociąg 

na zalanej fosie po dużych  opadach deszczu. Dziękuję bardzo." 

 

Ad.4. Wolne wnioski i zapytania. 

 

Przewodniczący Rady: "Dziękuję bardzo. Kolejny punkt za nami. Teraz punkt przedostatni 

wolne wnioski i zapytania. Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos? Mamy dziś 

gościa na Sesji, może Pani ma ochotę zadać pytanie?" 

 

Pani Grażyna Jacyna – Sołtys Sołectwa Polkajmy: "Ja chciałabym zapytać o drogę Polkajmy 

- Franknowo. Wiem, że jakiś czas temu był składany projekt na tą drogę i chciałabym 

zapytać, co daje? W listopadzie, jak byliśmy tutaj na zebraniu Sołtysów, to Pan Burmistrz 

powiedział, że projekt został rozpatrzony pozytywnie, ale raczej małe szanse na realizację, 

ponieważ Gmina nie ma na wkład własny. I chciałabym zapytać, czy coś w tej sprawie 

wiadomo? " 

 

Radny Wiesław Żywicki: "Przepraszam, a można poprosić Pana Burmistrz, skoro Pani 

poświeciła swój czas. Może Pan Burmistrz by zszedł i odpowiedział." 

 

Radny Stanisław Kawecki: "Ta droga była swego czasu, za poprzedniej kadencji była 

remontowana, robiona. Czy to w tej chwili." 

 

Sołtys Sołectwa Polkajmy: "To się wszystko pokruszyło, był pisany projekt, żeby tam położy 

nawierzchnię asfaltową. W zeszłym roku było to łatane doraźnie, ale po tej zimie, to już 

wygląda bardzo źle. Miejscami jest tragicznie, bo nawierzchni nie ma." 

 

Radny Stanisław Kawecki: "Szkoda, że ta nawierzchnia nie wytrzymała upływu czasu." 
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Wiceprzewodniczący Rady: "Tu nie ma szans na wytrzymanie, jak w niektórych miejscach 

jest 10 cm, a w niektórych po 2 cm." 

 

Sołtys Sołectwa Polkajmy: "Nawet jeśli, to i tak wytrzymało bodajże koło 8 lat, to i tak nie 

najgorzej, ale druga sprawa, to jest bardzo duże obciążenie. Ta droga jest drogą do sąsiedniej 

Gminy, gdzie jest skup zboża i w sezonie takim letnim jest bardzo duże obciążenie tej drogi. 

Jadą z transportem zboża, jadą z nawozami w druga stronę, tak więc natężenie tej drogi jest 

ogromne. Już pomijam mleczarki, ale to wiadomo, to jest użytkowanie drogi wiejskiej, to jest 

normalne, że tam muszą jeździć te samochody. Ale przez to, że w Kiwitach jest ten skup 

zboża, to w sezonie letnim, to obciążenie drogi jest ogromne i to miało prawo nie wytrzymać 

nawierzchnia." 

 

Radny Mariusz Szutkowski: "Wybór technologii drogi był zły." 

 

Sołtys Sołectwa Polkajmy: "Ja pamiętam, jak była wybierana technologia, ja wtedy mówiłam, 

co się stanie, jak ta droga się podziurawi, to zostałam wyśmiana i ktoś to skomentował, że  

o znalazła się znawczyni dróg. Ja się przyszła zapytać o tą drogę Polkajmy - Franknowo. Ona 

się w zasadzie pokruszyła. Po zimie, po tych mrozach, ona mniej więcej na odcinku od znaku 

zakończenia Polkajm i pytam, czy coś w tej kwestii będzie można zrobić, bo łatanie doraźne 

nie przyniosło efektu, to co było zrobione maszynowo, to się jeszcze trzyma, a to, co było 

łatane nie maszynowo, to pokruszyło się w 100%." 

 

Pan Maciej Leszczyński – Burmistrz Jezioran: "Trudno mi odpowiedzieć jakie będą 

ewentualne koszty naprawy tego i to, co byliśmy w kontakcie jeśli chodzi o składanie 

wniosków na nakładkę, to co Państwo pamiętają i to, co było zrobione, to podkład pod 

ewentualną warstwę asfaltową. I żeby to zrobić, myśmy składali wniosek do Urzędu 

Wojewódzkiego, dostaliśmy dofinansowanie, ale niesatysfakcjonujące, bo to było  

w wysokości 50%."    
 

Sołtys Sołectwa Polkajmy: "Tak Pan powiedział." 

 

Burmistrz Jezioran: "I teraz koszt tego asfaltu na całym odcinku od Polkajm do Kramarzewa, 

to co było robione w tym miejscu, to jest koszt około 19 milionów złotych i teraz jeżeli 

byśmy dostali dofinansowanie, to byśmy nie poradzili sobie finansowo. Jeżeli Pani mi zadaje 

pytanie, co z tym? To ja Pani dzisiaj nie odpowiem, bo nie wiem. Jeżeli będzie jakieś 

racjonalne dofinansowanie, gdzie Gminę będzie stać na wkład własny, to wtedy możemy 

rozmawiać, ale nie tak, że ja dzisiaj Pani odpowiem, że my robimy milionowy remont tego, 

co jest. Rozmawiałem przed chwilą z naszym Panem, który się zajmuje drogami, nie  

w Urzędzie, tylko na terenie Gminy i te zapadlisko, które Pani Tereska zgłaszała, żeby to 

zrobić. Natomiast jeśli chodzi o nawierzchnię, to ja nie mam pomysłu na to. To nie są te ceny, 

które były jeszcze parę lat temu, bo tak, jak była robiona ta droga. Natomiast już w zamyśle, 

jak ta droga była robiona na odcinku Polkajmy - Kramarzewo, myśmy wiedzieli, że po iluś 

latach nastąpi problem, jak się nie zrobi tej nawierzchni asfaltowej. To ja Pani powiedziałem  

i nie trzeba do tego Sesji, ja o tym Pani mówiłem po prostu." 

 

Sołtys Sołectwa Polkajmy: "Rozmawialiśmy, tylko myślałam, że coś się w tej kwestii jakby 

zmieniło, jeżeli chodzi o ten projekt i możliwość realizacji tego." 

 

Burmistrz Jezioran: "Łatwiej będzie Pani przyjąć, mam nadzieję, że Radni to zrozumieją, że 

my mamy budżet inwestycyjny roczny np. 2 miliony złotych i na coś składamy, to wiemy 
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gdzie jesteśmy i na co nas stać. Jeżeli chodzi o asfalt, to siłą rzeczy, jeżeli będziemy mieli 

wyższe procentowo dofinansowanie, to wtedy na pewno będziemy składali. Zawsze składamy 

na każdy odcinek, licząc na to, tak jak teraz było, że my nie dostaniemy 50% dofinansowania, 

tylko 80%." 

 

Sołtys Sołectwa Polkajmy: "Czyli nie ma szans na naprawę tego?" 

 

Burmistrz Jezioran: "Na naprawę, na bieżące utrzymanie tak, natomiast na pewno nie na to, 

żebyśmy asfalt położyli, ale my i tak będziemy składali. Ja mam wytyczne, te co dotyczą 

dofinansowań do 2027 roku i na drogi są przewidziane. W naszym bezwzględnie 

zainteresowaniu są trzy drogi, czyli ta od Polkajm do Kramarzewa, na Lekity, droga do Kalisa 

i trzecia droga Jeziorany - Barczewo i my cały czas wnioskujemy o te drogi. Tylko musimy 

mieć procentowo sensowne dofinansowanie. Inna sprawa też i Państwo musicie wiedzieć, że 

się zmieniło w ogóle koszt budowy jednego kilometra drogi. To nie jest już 1,5 miliona 

złotych, tylko to są dużo większe pieniążki. Tyle mogę Pani powiedzieć." 

 

Sołtys Sołectwa Polkajmy: "Nie jestem zadowolona." 

 

Burmistrz Jezioran: "Nikt nie jest zadowolony, każdemu się należy asfalt dobrej jakości, ale 

jak Pani popatrzy na zakres tych dróg, to żebyście Państwo wiedzieli, że na terenie całego 

Powiatu Olsztyńskiego, to żeby zrobić te wszystkiego drogi, które są do zrobienia, to jest 

około 3 miliardów złotych, a wkład własny też by musiał mieć Powiat. Ja tu nie chcę się 

tłumaczyć, będzie dofinansowanie na odpowiednim poziomie, to na pewno w to wejdziemy. 

Mam nadzieję, że tak będzie, bo mogę pokazać Pani tą perspektywę, która jest do 

dofinansowania i mam nadzieję, że się załapiemy chociaż na te trzy drogi." 

 

Sołtys Sołectwa Polkajmy: "A kiedy ewentualnie kolejne rozstrzygnięcia w tym kierunku 

będą?" 

 

Burmistrz Jezioran: "Trudno mi powiedzieć, ten program który jest, jest od 2021 do 2027. 

Trzy lata już uciekły, na pewno muszą iść te programy, żeby to realizować i na pewno 

będziemy o to składali. Składaliśmy już na to dwukrotnie." 

 

Sołtys Sołectwa Polkajmy: "Dziękuję bardzo." 

 

Burmistrz Jezioran: "Dziękuję." 

 

Przewodniczący Rady: "W tym punkcie jeszcze ja jedno zdanie. Zachęcam do korzystania  

z ofert przedstawianych tu przez różne instytucje w Jezioranach. Mam na myśli oferty 

Miejskiego Ośrodka Kultury. Tydzień temu udało się Panu Mikołajowi zorganizować 

przedstawienie, spektakl Pana Piotra Szwedesa. Naprawdę kapitalny wieczór polecam 

Państwu korzystanie z ofert. Czy jeszcze ktoś z Państwa, chciałby zabrać głos? Jeżeli nie, to 

proszę przechodzimy do ostatniego punktu, przyjęcia protokołu XLVII Sesji."   

 

Ad.5. Przyjęcie protokołu z XLVII Sesji. 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 10 głosów "za"                  

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 15 do protokołu) 

 

Przyjęto Protokół z XLVII Sesji Rady Miejskiej w Jezioranach. 
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Przewodniczący Rady: "Dziękuję bardzo. Protokół został przyjęty i tym samym proszę 

Państwa został zakończony porządek dzisiejszego posiedzenia. Jeśli Państwo pamiętacie, na 

samym początku powiedziałem, że dzięki dużej wiedzy merytorycznej naszych pracowników 

Urzędu, każda Sesja ma możliwość przejść sprawnie, w dobrym tempie. Dzisiaj mieliśmy 

tego przykłady. Drobne problemy techniczne zostały naprawione. Dziękuję Państwu za 

dzisiejsze posiedzenie, dziękuję przedstawicielom Urzędu, pracownikom Urzędu za 

przygotowanie dzisiejszego posiedzenia i Państwu za udział. Zamykam posiedzenie XLVIII 

Sesji Rady Miejskiej w Jezioranach. Dziękuję." 

 

   W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady stwierdził,  

że XLVIII sesja Rady Miejskiej w Jezioranach został zakończona. 

 

 

 

       Protokołował                                                             Przewodniczący Rady Miejskiej 

 

  /-/ Łukasz Nitkiewicz                                                            /-/ Andrzej Szuwalski 


